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وزیر امور خارجه ایران در گفت وگو با المیادین تشریح کرد 

ادامه تبادل پیام بین تهـران و واشـنگتن
مخالفت آیت الله خامنه ای 
با موروثی شدن رهبری

دستمزد 140۳ کارگران
 در حاشیه قرار گرفت

زمستان دیرهنگام
 در ماه آخر سال
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عضــو مجلس خبرگان رهبری گفت: یکبار در زمــان مرحوم آیت الله یزدی چون 
ایشــان عضو کمیســیون اصل ۱۰۷ و ۱۰۹ بوده که در مورد کسانی که در مورد 
رهبری آینده بررســی و تحقیق می کنند، گویا در بین آن کمیته سه نفره درباره 
یکی از فرزندان رهبری که از نظر علمی در سطح بالایی است، بحثی می شود. این 
خبر به گوش رهبری می رسد و ایشان نهی می کنند و می گویند این کاری که شما 

می کنید شبهه مسأله موروثی بودن رهبری را مطرح می کند...

نمایندگان کارگری شــورای عالی کار معتقدند ما هنوز دورنمایی از زمان برگزاری 
جلسات کمیته دستمزد و شورای  عالی کار نداریم و نمی دانیم کجای کار ایستاده ایم. 
با وجود باقی ماندن تنها ۲۰ روز از ســال ۱۴۰۲، هنوز تکلیف حقوق ســال آینده 
کارگران مشــخص نیست و هیچ جلسه ای در شورای عالی کار برای تعیین تکلیف 
حقوق کارگران برگزار نشــده است. البته وزیر کار در تازه ترین اظهارنظر خبر داده 

است که از هفته آینده آرام آرام جلسات شورای عالی کار را...

رئیس مرکز ملی خشکســالی و مدیریت بحران سازمان هواشناسی می گوید: هوا 
ســردتر از اسفندهای مشابه شده اما اینکه بگوییم سرمای بی سابقه ای آغاز شده و 
ادامه خواهد داشــت، اشتباه است. هر چقدر دی و بهمن در سرما و بارش بی فروغ 
بودند، اسفند در حال جبران است. برای امروز و آخر هفته پیش بینی ها از بارش های 
جدی باران و برف در بیش از ۲۰ استان کشور خبر می دهد. اما برخی ها این سرما 

را جدی تر هم گرفته اند و شایعاتی درباره اینکه...

آقای رئیسی! حواستان به قیمت کتاب هست؟!

یار مهـربان در بند گـرانی

 

زارعی: نمایندگان فعلی تهران برای استان تهران چه کردند؟

نمایندگان فعلی تهران باید از مردم عذرخواهی کنند
غلام محمد زارعی، کاندیدای مردم تهران، ری، شمیرانات و اسلامشهر در 

دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی در گفتگویی کوتاه بخشی 
از دیدگاه های خود را قبل از ورود به مجلس شورای اسلامی بیان کرد.

 وی که در کارنامه کاری و اجرایی خود دو دوره نمایندگی مردم کهگیلویه و 
بویراحمد در مجلس نهم و دهم را دارد می گوید: تهران با چالش ها و معضلاتی 
اعم از آلودگی هوا، ترافیک، فرونشســت زمین، غیرایمن بودن و عدم آمادگی 
در برابر بالایای طبیعی، مهاجرپذیــری، کلونی افغان های غیرمجاز، مرکزیت 
اقتصادی، سیاســی و فرهنگی، افزایش جمعیت، افزایش برخی جرائم و غیره 

دست برگریبان است.
زارعــی اظهار کرد: تعجب می کنم کــه نمایندگان فعلی تهران چرا از مردم 
عذرخواهی نمی کنند؟ برای استان تهران چه کردند؟ مردم شهرستان ری چه 
گناهی دارند که باید با چالش های بزرگی مانند آلودگی پالایشگاه تهران، مرکز 
زباله های آرادکوه، حاشیه های بهشــت زهرا)س(، مرکزیت انبارها و ترانزیت 
کشــور، چالش های حاشیه شــهرک های صنعتی، مافیای پلاستیک و غیره 

درگیر باشند.
چرا در این ســال ها اتفاقی رخ نداده و این چالش ها روز به روز بیشتر شده 
است؟ بنده زمانی که نماینده مردم عزیز کهگیلویه و بویراحمد بودم بسیاری 
از روستاهای این اســتان دارای زیرساخت و بسیاری از چالش ها رفع شد اما 
امروز در دل پایتخت هنوز روستاهایی داریم که فاقد گاز و حتی آب هستند. 
هنوز مشــکل فاضلاب در تهران و جنوب تهران چالش اســت. آیا این ها درد 
نیســت؟ پس این نمایندگان چه کردند؟ بهتر است این عزیزان رسما از مردم 

عذرخواهی کنند.
محمد غلام زارعی گفت: آیا مســاله ملت ایران مذاکره با آمریکا اســت؟ آیا 
سفره مردم مهم نیست؟ برای همین است که نارضایتی در مردم وجود دارد.
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